
                                                                                             

 

 

Assen, 31 januari 2025 
 

Vervolgvragen over ontwikkelingen huisvesting diverse scholen 

Geacht college, 

We hebben onlangs uw reactie ontvangen over de ontwikkelingen huisvesting kindcentrum Theo 

Thijssen ontvangen. Hoewel we uw antwoorden waarderen, roept de beantwoording nieuwe vragen 

op. Er blijven onduidelijkheden bestaan over bepaalde aspecten, onderdelen van de plannen.  

We willen graag verdere verduidelijking krijgen om een compleet beeld te vormen. Daarom nog onze 

volgende vragen.  

1. Risico’s verbouwing Emmaschool 

U geeft in uw beantwoording aan dat een verhuizing van de Emmaschool rond de zomer van 2025 
nog steeds als realistisch en haalbaar wordt beschouwd. 

• Kunt u ons nader informeren over de gedeeltelijk toegekende bezwaren en de concrete con-
sequenties/risico’s van de verbouwing van de Emmaschool? Zijn er onderdelen van de 
nieuwbouw die wel kunnen starten of ligt het hele plan stil?  

• Kunt u een toekomstperspectief geven over het vervolgproces van de verbouwing van de 
Emmaschool? Wanneer kunnen we meer duidelijkheid verwachting, welke stappen worden 
er in de tussentijd genomen, welke concrete vragen liggen er op tafel die uitgewerkt worden, 
hoe worden bewoners betrokken bij een vervolg, etc. Kunt u hierbij ook aangeven waar de 
verantwoordelijkheden liggen en hoe de gemeente hierin betrokken is?  

2. Verhuisbewegingen naar verschillende locaties 

Met betrekking tot de verhuizingen zelf hebben wij de volgende vragen: 

• Zal de verhuizing van de Emmaschool naar de Zeemanstraat doorgaan, of worden er alterna-
tieve locaties overwogen? In de beantwoording van de vragen wordt aangegeven dat de ver-
huizing van de Emmaschool ongeveer een jaar zou zijn waarbij we veronderstellen dat dit ge-
zien de ontwikkelingen onder druk komt te staan. Dit mede gezien de impact op de verbou-
wing van het pand aan de Zeemanstraat en de verhuizing van de Theo Thijssenschool daar-
naartoe. Deze laatste verhuizing kan immers pas plaatsvinden nadat de verbouwing van het 



pand aan de Zeemanstraat is afgerond. Of wordt er ook gekeken naar een andere tijdelijke 
locatie van de Theo Thijssen? 

• Wanneer wordt een besluit verwacht over deze verhuisbewegingen, en wie draagt hiervoor 
de verantwoordelijkheid: Stichting Plateau, de gemeente Assen, of beide? Aangezien beide 
schoolgebouwen sterk verouderd zijn, is het van groot belang dat het onderwijs aan onze 
kinderen niet in het geding komt. 

3. Onderhouds- en verhuiskosten 

Tot slot hebben wij nog enkele vragen over de onderhouds- en verhuiskosten: 

• U vermeldt in uw beantwoording dat er een reservering is voor onderhoudskosten bij Stich-
ting Plateau en dat herstelkosten mogelijk op Plateau verhaald kunnen worden als het pand 
van de Theo Thijssenschool aan een andere onderwijsinstelling wordt toegewezen. Is het 
echter realistisch om Plateau te houden aan de onderhoudsplicht voor dit pand zolang er 
geen duidelijkheid is over de bovengenoemde verhuisbewegingen? 

• Hoe worden de verhuiskosten voor de scholen vergoed? Welke afspraken worden hierover 
gemaakt, en worden deze aangepast als gevolg van eventuele meerdere verhuisbewegingen? 
Denk hierbij ook aan de ISK (Internationale Schakelklas), waarbij meerdere verhuizingen niet 
alleen onrust veroorzaken bij de betrokken kinderen, maar ook extra kosten met zich mee-
brengen. 

Wij zien uit naar uw reactie en danken u bij voorbaat voor de beantwoording van onze vragen. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fracties Assen Centraal en D66, 

 

Paulien van der Meulen (Assen Centraal) en Dennis Klingenberg (D66) 

 


